
 
Protokół z posiedzenia 

Rady Towarzystwa Doktorantów 

Uniwersytetu Jagiellońskiego 

 

Kraków, 14 września 2017r. 

 

Posiedzenie Rady Towarzystwa Doktorantów Uniwersytetu Jagiellońskiego odbyło się w 

dniu  14 września 2017 r. o godzinie 19:00 w siedzibie TD UJ.  

 

W posiedzeniu uczestniczyli: 

 

Członkowie Rady 

Natalia Czyżowska (WFilozof) – Prezes TD UJ 

Dominik Hodurek (WH) 

Emil Antipow (WSMiP) 

Piotr Piszczek (BiNoZ) 

Michał Ożóg (WPiA) 

Konrad Kulikowski (WFilozf) 

Katarzyna Konik (WSMiP) 

Tomasz Guzik (WPiA) 

Magdalena Olbert (CMUJ, WFarm) 

 

Komisja Rewizyjna 

Dominik Borowski (WP) 

Magdalena Cyran (WSMiP) 

Michał Olszowski (WPiA) 

 

Protokolant: 

Katarzyna Konik 

 

 

Program posiedzenia Rady Towarzystwa Doktorantów  

Uniwersytetu Jagiellońskiego w dniu 14 września 2017 r. o godz. 19:00 

 

1. Otwarcie posiedzenia 

2. Wyniki edycji 4_2017 Konkursu TD UJ na Dofinansowanie Działalności 

Doktorantów (ref. Katarzyna Konik)  

3. Podział miejsc w domach studenckich - II tura (ref. Dominik Hodurek)  

4. Zatwierdzenie zmian w regulaminie przyznawania pomocy materialnej (ref. Dominik 

Hodurek)  



5. Relacja z wrześniowego zjazdu Doktoranckiego Forum Uniwersytetów Polskich (ref. 

Michał Ożóg) 

6. Wyjazd integracyjny (ref. Katarzyna Konik) 

7. ABC Doktoranta (ref. Katarzyna Konik) 

8. Impreza integracyjna (ref. Katarzyna Konik) 

9. Sprawy bieżące i wolne wnioski  

10. Zamknięcie posiedzenia 

 

Punkt 1 

Otwarcie posiedzenia 

 

19:04 – Prezes TD UJ Natalia Czyżowska otworzyła posiedzenie Rady TD UJ.  

 

Punkt dodany  

Zatwierdzenie protokołu z ostatniego posiedzenia Rady 

 

Po ustaleniu stanu przygotowania protokołów, Natalia Czyżowska zarządziła głosowanie 

nad przyjęciem protokołu z posiedzenia Rady TDUJ z dnia 22 czerwca 2017r. Oddano głosy: 

8 – za, 1 - wstrzymujący się, 0 – przeciw. 

 

Punkt 2 

Wyniki edycji 4_2017 Konkursu TD UJ na Dofinansowanie Działalności Doktorantów 

(ref. Katarzyna Konik) 

 

Katarzyna Konik poinformowała, że do dnia 13 września 2017 roku przyjmowane były 

wnioski w ramach Konkursu na Dofinansowanie Działalności Doktorantów UJ. Przyjęto 67 

wniosków. W dniu 13 września odbyło się posiedzenie Komisji ds. Konkursu, na którym 59 

wniosków zostało rozpatrzonych pozytywnie, zaś 8 negatywnie. W poszczególnych 

kategoriach przyznano: 

1. 11 968 zł na wyjazdy krajowe (38 wniosków), 

2. 9 725 zł na wyjazdy zagraniczne (17 wniosków), 

3. 5 900 zł na organizację konferencji (3 wnioski), 

4. 550 zł na tłumaczenia/korekty językowe (1 wniosek). 

Kwoty dofinansowania były stosunkowo wysokie w porównaniu z adekwatną edycją 

konkursu z roku ubiegłego. 

Negatywnie rozpatrzono wnioski ze względu na błędy formalne (brak wniosku 

wyjazdowego, zły formularz, niepokrywanie się terminu wydarzenia z bieżącą edycją) oraz 

nierozliczone poprzednie dofinansowania. 

Łącznie wydano 28 143 zł.  

Natalia Czyżowska zarządziła głosowanie nad przyjęciem specyfikacji konkursu. 

Oddano głosy: 8 – za, 0 – wstrzymujących się, 0 – przeciw. 

 

Punkt dodatkowy 

Prośba doktorantki KL o zmiany w publikacji 

 

Katarzyna Konik poinformowała, że do Zespołu ds. Dofinansowania Działalności 

Doktorantów UJ wpłynęła prośba o zmniejszenie publikacji o aneks, zajmujący 13 stron. Zespół 

wyraził negatywną rekomendację, zwracając uwagę na możliwość zmniejszenia kwoty 

dofinansowania. Ustalono, że ilość znaków w przesłanym tekście odpowiada 6,75 arkusza. 



Doktorantka chce zmniejszyć publikację o aneks ze względu na to, iż zmniejszy to koszt jej 

wydania, który tylko częściowo jest pokrywany przez TDUJ (4000 zł z 5400 zł). Kwota dopłaty 

ze strony doktorantki 1400 zł - została już zmniejszona ze względu na rezygnację ze stron 

kolorowych o 300 zł. Publikacja mogłaby zostać wydana w tańszym wydawnictwie i wówczas 

doktorantka nie musiałaby dopłacać powstałej różnicy.  

Po dyskusji ustalono, że średni koszt dofinansowania arkusza wynosi ok. 400 zł. W 

związku z tym należy dofinansowanie zmniejszyć do ilości odpowiadającej 6,75 arkusza.  

Katarzyna Konik dodała, że zmniejszenie o tak dużą kwotę może wpłynąć na decyzję o 

wycofaniu publikacji z druku.  

W związku z powyższym, Natalia Czyżowska zarządziła głosowanie nad zmniejszeniem 

kwoty dofinansowania do 2800 zł. Oddano głosy: 8 – za, 1 – wstrzymujący się, 0 – przeciw.  

  

Punkt 3 

Podział miejsc w domach studenckich - II tura (ref. Dominik Hodurek) 

 

Dominik Hodurek poinformował, że złożono 48 wniosków o miejsce w domach 

studenckich. Dużo z nich złożono w wersji elektronicznej. Dotyczy to przede wszystkim 

wniosków cudzoziemców, którzy także rezygnowali ze wskazania typu miejsca w akademiku. 

Dwóm osobom przyznano pokoje jednoosobowe ze względu na orzeczenie o 

niepełnosprawności i bycie matką samotnie wychowującą dziecko. Każdej osobie przyznano 

miejsca zgodnie z prośbą ze względu na lokalizację akademicka.  

Dwie jedynki pozostały na odwołania. Na trzecią turę pozostało 30 miejsc, w tym jeden 

pokój jednoosobowy. 20 miejsc otrzymał BOSZ na zasadach użyczenia.   

Przy braku pytań, Natalia Czyżowska zarządziła głosowanie nad proponowanym 

podziałem miejsc. Oddano głosy: 9 – za, 0 – wstrzymujących się, 0 – przeciw. 

 

Punkt 4 

Zatwierdzenie zmian w regulaminie przyznawania pomocy materialnej (ref. Dominik 

Hodurek) 

 

Dominik Hodurek przedstawił zmiany w Zarządzeniu Rektora nr 94 Rektora UJ z 

26.10.2016 ws. zasad przyznawania świadczeń pomocy materialnej dla doktorantów UJ ze 

środków funduszu pomocy materialnej dla studentów i doktorantów. Zmiany wynikają z 

przeprowadzonej przez NIK kontroli na uniwersytecie. NIK podważyła wypłacanie stypendiów 

dopiero w listopadzie. Zaproponowane zmiany nie są duże. To kosmetyczne poprawki, 

dostosowujące zarządzenie do ustawy.  

Konrad Kulikowski zwrócił uwagę, że w przypadku zapisu o konieczności wypłacania 

stypendiów od października, mogą pojawić się odwołania i możliwość zaskarżenia, skoro w 

praktyce stypendia będą wypłacane nadal od listopada. Dominik Hodurek wyjaśnił, iż nie ma 

możliwości wypłacania środków od października ze względu na proces rozliczania roku i 

konieczność weryfikacji dokumentów oraz ustanowienie listy rankingowej.  

Natalia Czyżowska poinformowała, że proponowane zmiany, Rada zaopiniuje 

pozytywnie, bez zastrzeżeń.  

Punkt 5 

Relacja z wrześniowego zjazdu Doktoranckiego Forum Uniwersytetów Polskich 

(ref. Michał Ożóg) 



 

Michał Ożóg przestawił relację ze zjazdu DFUP. W zjeździe wzięło udział 9 delegatów. 

Planowany jest konkurs dla doktorantów – DOCUP, w trzech kategoriach: najlepsza publikacja, 

najlepsze wydarzenie samorządowe oraz najlepsze wydarzenie naukowe. Zaprezentowana i 

przedyskutowano regulamin konkursu. Zaplanowana nagrody rzeczowe. Drugim istotnym 

punktem była sprawa ankiety na temat obowiązków opiekuna i promotora. Michał Ożóg 

zasugerował włączenie się w badania Konrada Kulikowskiego.  

Dodał, iż kolejny DFUP odbędzie się w Lublinie w dniach 24-26.11.2017r. Będzie to 

zjazd wyborczy, przewidujący także galę konkursową.  

 

Punkt 6 

Wyjazd integracyjny (ref. Katarzyna Konik) 

 

Katarzyna Konik poinformowała, że wyjazd integracyjny jest przewidziany w dniach 20-

22.10.2017r. Odbędzie się on do Lwowa. Wstępny plan przewiduje wyjazd w piątek w 

godzinach porannych z Krakowa. Po dotarciu do Lwowa przerwę obiadową, spacer i 

zwiedzanie z doktorantem K. R., a następnie uczestnictwo w Festiwalu Sera i Wina. W sobotę 

przewidziana jest poranna gra miejska, przerwa obiadowa oraz zwiedzanie muzeum browaru 

lwowskiego. Na niedzielę zaplanowane jest spacer po cmentarzu Łyczakowskim, przerwa 

obiadowa i powrót do Krakowa. 

Problem stanowi ustalenie sposobu płatności za hotel, który nie może otrzymać przelewu. 

Katarzyna Konik zastanawia się w jaki sposób rozwiązać problem wpłacenia zaliczki za pokoje, 

którą w jakiś sposób trzeba przekazać hotelowi.  

Zaproponowano również, aby informację o wyjeździe przekazać nie na ABC Doktoranta, 

lecz wcześniej, a na samym ABC zbierać już wpłaty od uczestników. 

Natalia Czyżowska poprosiła, aby w ogłoszeniu o wyjeździe pojawiła się informacja o 

konieczności posiadania paszportu. 

 

Punkt 7 

ABC Doktoranta (ref. Katarzyna Konik) 

 

Katarzyna Konik przypomniała, że ABC Doktoranta odbędzie się 10.10.2017 r. w 

Audytorium Maximum o godzinie 17:30. Poprosiła przewodniczących zespołów i komisji 

TDUJ o przygotowanie krótkich prezentacji o działalności poszczególnych .  

Na wydarzenie zostały zamówione materiały promocyjne. Część z nich jest już w biurze, 

część powinna być dostarczona w najbliższym tygodniu. Ostatecznie materiały zostały 

zamówione w dwóch firmach – Fabryce Magika oraz Studiu Siedem. 

 

Punkt 8 

Impreza integracyjna (ref. Katarzyna Konik) 

 

Katarzyna Konik poinformowała, że impreza integracyjna odbędzie się w miejscu 

Coctails&Songs w dniu 13.10.2017r. Miejsce oraz dyskdżokej są zarezerwowane. Koszt 

wyniesie ok. 2500 zł.  

 

 

 

 



Punkt 9 

Sprawy bieżące i wolne wnioski 

 

1. Natalia Czyżowska zaproponowała, aby z okazji  25-lecia TDUJ, zorganizować 

uroczystość, na którą zostaną zaproszeni rektorzy UJ, byli prezesi TDUJ oraz osoby zasłużone 

dla Towarzystwa. Katarzyna Konik zaoferowała, że organizacją zajmie się Komisji Promocji i 

Kultury. Ustalono, iż wydarzenie odbędzie się 17 listopada. Michał Olszowski zasugerował 

dwie części. Pierwszą z nich miałby być oficjalny obiad z gośćmi, drugą zaś spotkanie 

doktorantów w miejscu Coctails&Songs. Podczas pierwszej części, która rozpocznie się o 

16:00 w restauracji na Kazimierzu, zaprezentowana zostanie historia TD UJ. Na drugiej 

przewidziane jest krótkie wystąpienie, tort i szampan.  

 

2. Katarzyna Konik poinformowała Radę o rezygnacji z organizacji Śniadań 

Doktoranckich. W kolejnych miesiącach frekwencja na wydarzeniu spadała. W związku z tym 

zasadne jest przeniesienie środków ze śniadań na inne wydarzenia. 

 

3. Natalia Czyżowska przedstawiła treść pisma od Dyrektora JCJ – Pani Alicji Waligóry-

Zblewskiej. W odpowiedzi na prośbę doktorantów dotyczącą dodatkowego terminu egzaminu 

z języka angielskiego, JCJ podjął decyzję o przesunięciu eksternistycznego egzaminu na 

poziomie C1 z terminu majowego na termin lutowy.  

 

4. Natalia Czyżowska zrelacjonowała spotkanie z Prorektorem ds. Dydaktyki – Armenem 

Edigarianem oraz kierownikami studiów doktoranckich ws. zmiany zasad w przyznawaniu 

stypendiów. Spotkanie miało miejsce we wtorek – 12 września. Jego celem było wypracowanie 

optymalnego rozwiązania dotyczącego terminu składania sprawozdań na studiach 

doktoranckich. Zaproponowano, aby sprawozdanie roczne doktoranci składali do 15 września, 

aby usprawnić działalność komisji rankingowych i umożliwić wypłacanie stypendiów od 

października. Ze względu na to, iż pomysł ten wymagałby wprowadzenia zmian w regulaminie 

studiów i nie spotkał się z aprobatą wszystkich kierowników obecnych na spotkaniu na ten 

moment nie wprowadzono żadnych zmian w tym zakresie. Dominik Hodurek podkreślił, że 

ważną kwestią jest sposób przyznawania stypendium Rektora. W regulaminie istnieje zapis o 

łącznym spełnianiu poszczególnych kryteriów, jednak kierownicy pomijają konieczność 

łącznego spełniania, ograniczając się do podliczenia punktów.  

 

5. Natalia Czyżowska poprosiła Radę oraz Komisję Rewizyjną o uzupełnienie zaległych 

protokołów. 

 

Punkt 10 

Zamknięcie posiedzenia 

 

Prezes TD UJ Natalia Czyżowska zamknęła posiedzenie o godzinie 20:47. 

 

 

 Protokołowała  



 Katarzyna Konik 

 


